
The office of Brigantia Principal Herald continues to function as normal.  All required reports 
have been filed with Laurel.  
 
There has been turnover in several of my primary deputies: 
 
Mistress Alys Mackyntoich has once again taken up the office of Blue Tyger Herald, the East's 
submissions deputy. 
 
Baroness Anne de Basillon has taken over the office of Troubadour Herald, the Tournament 
deputy. 
 
Baroness Grainne inghean ui Bhrolachain has stepped up to the office of Shepherd's Crook 
Herald, the Clerk of the Order of Precedence. 
 
My thanks to the new and outgoing heralds who have performed these offices. 
 
Finally, I would like to take the opportunity to commend my predecessor and emergency deputy, 
Master Malcolm Bowman.  Due to COVID, I have been unable to attend events in-person and 
he has stepped up to perform many of the ceremonial and administrative duties normally 
performed by my office.  His help has been invaluable. 
 
In service to the East, 
-- 
Yehuda ben Moshe 
Brigantia Principal Herald 
(He/Him) 
 
 
 
—---------------------------------- 
 
Le bureau du héraut principal Brigantia continue de fonctionner normalement. Tous les rapports 
requis ont été déposés auprès de Laurel.  
  
Il y a eu des changements dans plusieurs de mes principaux sous-ministres : 
  
Maîtresse Alys Mackyntoich a une fois de plus pris le bureau de Blue Tyger Herald, l’adjoint des 
soumissions de l’Est. 
 
La baronne Anne de Basillon a repris le bureau de Troubadour Herald, l’adjoint du tournoi. 
 
La baronne Grainne inghean ui Bhrolachain s’est présentée au bureau du Shepherd’s Crook 
Herald, greffier de l’ordre de préséance. 
  



Je remercie les hérauts nouveaux et sortants qui ont rempli ces fonctions. 
  
Enfin, j’aimerais profiter de l’occasion pour féliciter mon prédécesseur et adjoint aux urgences, 
Maître Malcolm Bowman.  En raison de la COVID-19, je n’ai pas été en mesure d’assister aux 
événements en personne et il est intervenu pour accomplir bon nombre des tâches 
cérémoniales et administratives normalement effectuées par mon bureau.  Son aide a été 
inestimable. 
  
Au service de l’Est, 
-- 
Yehuda ben Moshe 
Brigantia Principal Herald 
(Il/Lui) 
 
 


